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□ ΑΠΟΚΛΤΑΣΤΑΘΗΚΕ (ΠΡΟΣΩΡΙΝΑ;) ΤΟ ΚΛΙΜΑ ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗΣ ME TH ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΣΗΜΙΤΗ - ΓΙΑΝΝΑΣ

ΤΟΥ ΓΙΑΝΝΗ
ΚΑΜΠΟΫΡΑΚΗ

«Ο λα μέλι γά
λα». Λυτή εί
ναι η εικόνα

που... πέρναγαν κυβερ
νητικοί παράγοντες και 
στελέχη του «ΛΟήνα 2004» 
ύστερα από τη συνάντη
ση του πρωθυπουργού Κ. 
Σημίτη με την κ. Λγγε-

Εκεχειρία μέχρι... 
νεωτέρας για τον «2004»

λοπούλου. II ίδια, ξε
χνώντας όσα συνέβαιναν
και συμβαίνουν κατά την 
προετοιμασία των Ολυ
μπιακών Αγώνων το τε
λευταίο διάστη
μα, δήλωσε
πως δεν 
υπάρχουν

Ανοικτό το ενδεχόμενο αλλαγών στην Οργανωτική Επιτροπή άφησε η «lady 2004»
παρεξηγήσεις μεταξύ κυ
βέρνησης και Οργανωτι

κής Επιτροπής, χαρα
κτήρισε τους Ολυ- 

μπιακούς Αγώνες 
«σοβαρή υπόθεση» 
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τος με όσα υποστήριζαν μετά 
τη συνάντηση Σημίτη - Λγγε- 
λοπούλου τα στελέχη της 
Οργαναττικής Επιτροπής.

Εκαναν λόγο για αποκατά
σταση του κλίματος εμπιστο
σύνης ανάμεσα στον πρωθυ
πουργό και στην πρόεδρο του 
«Αθήνα 2004» και αφετηρία 
μιας δύσκολης περιόδου που 
χρειάζεται εγρήγορση και επι
τάχυνση.

Η τιίεση του χρόνου είναι αυ
τή που φέρνει μετά το Νοέμ
βριο και την επίσκεψη της Συ
ντονιστικής Επιτροπής της ΔΟΕ 
οποιεσδήποτε αποφάσεις που 
αφορούν αλλαγές στο οργα
νωτικό σχήμα.

Κυβερνητικοί κύκλοι διαβε
βαίωναν ότι κατά τη χθεσινή 
συνάντηση διαπιστώθηκε ένα 
πολύ καλό κλίμα, που πρόκει
ται να εδραιωθεί και στη ση
μερινή συνεδρίαση της Διυ
πουργικής Επιτροπής, ατιόντος 
όμως του υπουργού Πολιτι
σμού Θ. ΙΙάγκαλου.

Πηγές του «ΛΟήνα 2004» ενο
χοποιούσαν κάποιους τρίτους, 
οι οποίοι «με την τακτική που 
ακολούθησαν διασάλευσαν τις 
σχέσεις Σημίτη - Λγγελοπού- 
λου», ενώ αναφερόμενοι στο 
ενδεχόμενο αλλαγών οτο ορ
γανωτικό σχήμα τόνιζαν πως 
ουδείς από τους δύο έθεσε τέ
τοιο ζήτημα'.

Σημείωναν δε ότι «κάτι τέ
τοιο δεν είναι της στιγμής», 
την ώρα που στα δημοσιο
γραφικά γραφεία υπήρχαν φή
μες για παραίτηση των Μ. Σί- 
μιτσεκ και Κ. Λιάσκα.

Η τελευταία αποστροφή, σε 
συνδυασμό με τη δήλωση της 
προέδρου του «ΛΟήνα 2004» 
ότι «αν χρειαστούν αλλαγές 
ως την έναρξη της διοργάνω
σης, δεν αποκλείεται να γί
νουν», συντηρεί τις φήμες για 
παραιτήσεις κάποιων στελε
χών της πενταμελούς επιτρο

Στην τελική 
ευθεία τα 
ραδιοτηλεοπτικά

I
Μετά τη συνάντησή της με τον πρωθυ
πουργό η Γ. Αγγελοπούλου δήλωσε ότι 
δεν υπάρχουν διαφορές μεταξύ κυβέρνη
σης και Οργανωτικής Εππροπής.

πής, οι οποίες ωστόσο απο
κλείονται έως τις 22-24 Νοεμ
βρίου τιου Οα βρίσκονται στην 
ΛΟήνα οι ελεγκτές της ΔΟΕ.

Λυτήν τη στιγμή κυβέρνηση 
και Οργανωτική Επιτροπή 
έχουν κηρύξει εκεχειρία προ- 
κειμένου να υπάρξουν έστω 
και ψήγματα προόδου στα ση
μαντικά ζητήματα που εκκρε- 
μούν.

Ολα αυτά Οα συζητηθούν στη 
σημερινή συνεδρίαση της Διυ
πουργι
κής Επι
τροπής.

Προτε
ραιότητα 
Οα δοθεί 
στη συμ- 
φ ω ν ί α 
των ρα
διοτηλεοπτικών δικαιωμάτων 
των Αγώνων, ωστόσο εξέ- 
χουσα θέση κατέχουν και το 
Ολυμπιακό Χωριό, το Χωριό 
Τύπου, το Ιππικό Κέντρο, η 
Πολιτιστική Ολυμπιάδα, θέ
ματα που λόγω των αντιπα
ραθέσεων των τελευταίων ημε
ρών έχουν μείνει αρκετά πί
σω.

Σύμφωνα με πληροφορίες, 
ο θ. ΙΙάγκαλος έστειλε διορ
θωμένες τις προτάσεις του 
ΥΠΠΟ για την Πολιτιστική 
Ολυμπιάδα στον «ΛΟήνα 2004», 
αναγνωρίζοντας τον ανεξάρ
τητο ρόλο της επιτροπής.

Ωστόσο το πρόβλημα του ποι
ος Οα την αναλάβει παραμέ
νει, αφού το ΥΠΠΟ επιμένει 
ότι πρόκειται για δική του αρ
μοδιότητα και η Διεθνής Ολυ
μπιακή Επιτροπή, έχοντας στο 
πλευρό της την Οργανωτική 
Επιτροπή, δεν πρόκειται να 
επιτρέψει σε έναν τρίτο να 
αναλάβει μια διοργάνωση που 
πραγματοποιείται υπό του σή
ματος των Ολυμπιακών Αγώ
νων με χορηγίες πολλών δι
σεκατομμυρίων δραχμών.

Δύο εβδομάδες έμειναν για να ανα
κοινώσει η Οργανωτική Επιτροπή 
τη συμφωνία για τα ραδιοτηλεοπτι
κά δικαιώματα των Ολυμπιακών Αγώ
νων του 2004, σύμφωνα με την προ
θεσμία που έχει θέσει η ΔΟΕ. Χθες 
άνοιξαν οι φάκελοι των δύο οικο
νομικών προσφορών των δύο με
γάλων ομίλων και Οα ακολουθήσουν 
η συνολική αξιολόγηση από τον «Αθή
να 2004» και οι διαπραγματεύσεις 
με στόχο την οριστικοποίηση του 

σχετικού συμβο
λαίου. Πληροφο
ρίες αναφέρουν 
πως η πρόταση 
των ευρωπαϊκών 
τηλεοπτικών δι
κτύων (RAI. BBC, 
TVRS) μειοδοτεί 
σε σχέση με την

πρόταση του ομίλου ISB (NBC, ΕΡΤ), 
στην οποία επικεφαλής είναι ο ειδι
κός της ΔΟΕ για τα θέματα αυτά κ. 
Ρομέρο. Ωστόσο οι ίδιες πληροφο
ρίες αναφέρουν ότι η πρόταση του 
ISB είναι καλύτερη σε ό,τι αφορά 
το τεχνικό μέρος, σύμφωνα πάντα 
με το πόρισμα της νεοσύστατης επι
τροπής των έξι εμπειρογνωμόνων 
της ΔΟΕ, που έχουν εξετάσει τους 
φακέλους και συνεδρίασαν κατά τη 
διάρκεια των Αγώνων του Σίντνεϊ. 
Ενδιαφέρον παρουσιάζει η επιμέ- 
ρους πρόταση που φέρεται να έχει 
ρίξει στο τραπέζι η κοινοπραξία των 
ευρωπαϊκών τηλεοπτικών δικτύων 
για συμμετοχή της ΕΡΤ στο όλο εγ
χείρημα, παρά το γεγονός ότι η κρα
τική τηλεόραση έχει συμπράξει με 
τον όμιλο ISB και τον εκλεκτό της 
ΔΟΕ κ. Ρομέρο. Σε κάθε περίπτω
ση, η συμφωνία για τα ραδιοτηλεο
πτικά δικαιώματα της Ολυμπιάδας 
θα είναι από τα κύρια ζητήματα της 
σημερινής συνεδρίασης της Διυ
πουργικής Επιτροπής, αφού τα χρο
νικά περιθώρια έχουν στενέψει απει- 
ληπ'κά για μια συμφωνία που απο
τελεί το μεγαλύτερο πακέτο των Ολυ
μπιακών Αγώνων.

Αναλαμβάνει ο Κοσμίδης;
I Ασφαλείς πληροφορίες ανέιρεραν χθες 

0iw πρωθιπιουργός σκέφτεται πολύ σο
βαρά να αξιοποιήσει το στενό του συ
νεργάτη και γ.γ. του Υπουργικού Συμ-

I βουλίου Σ. Κοσμίδη σε ρόλο συντονι
στή ανάμεσα στην κυβέρνηση και στην 
Οργανωτική Επιτροπή. Λυτό όμως δεν 
σημαίνει ότι ο κ. Κοσμίδης Οα αναλάβει 
κάποια θέση στο οργανωτικό σχήμα για 
την προετοιμασία των Ολυμπιακών Λγώ- 
να>ν του 2004. Κυβερνητικοί κύκλοι ση
μείωναν πως μια τέτοια απόφαση του πρω
θυπουργού δεν Οα αποτελούσε κάτι το και
νούριο -δεδομένου ότι και στο παρελθόν 
ο κ. Κοσμίδης είχε αναλάβει συντονιστι

κό ρόλο, όταν δηλαδή προέκυιπαν προβλή
ματα λειτουργίας και αρμοδιοτήτων σε κά
ποιο ζήτημα- αν και περιόριζαν έναν τέτοιο 
ρόλο σε κάποιες τηλεφωνικές επαφές με τα 
στελέχη των δύο πλευρών, θεωρούσαν μά
λιστα πολύ πιθανή μια τέτοια εξέλιξη, αφού 
τα προβλήματα που έχουν προκόψει στην 
προετοιμασία της Ολυμπιάδας έχουν ακρι
βώς τέτοιο χαρακτήρα. Αξίζει να σημειωθεί 
ότι σε επικοινωνία του με την «Ε» ο γ.γ. του 
Υπουργικού Συμβουλίου υποστήριζε πως 
αγνοεί αν ο πρωθυπουργός προτίθεται να 
του παραχωρήσει τέτοιες αρμοδιότητες. «Δεν 
έχω ιδέα» είπε χαρακτηριστικά, χωρίς όμως 
να αποκλείει το ενδεχόμενο.


